
Az Ady Iskola és a Süni Óvoda jó kapcsolata 

 

2010. november 10-én, és 11-én az Ady iskolában az első osztályos 
tanító nénik bemutató tanítást tartottak az óvónéniknek . Elsődleges 
célunk, hogy az óvónénik betekinthessenek az iskola munkájába, 
megfigyelhessék a volt óvodások fejlődését, és a két intézmény jó 

kapcsolatot ápoljon egymással. 
Ennek örömére az óvoda 
szeretettel fogadta a tanító 
néniket  november 15-én és 17-én 
egy matematikai nevelés és egy 
vizuális nevelés - foglalkozásra. 
Reményeink szerint az óvónők az 
egyes órák szakmai munkáját 
megfigyelve, biztos szívvel tudják 
ajánlani a szülőknek, hogy a 

berhidai gyerekek a berhidai óvodából a berhidai iskolába folytassák 
tanulmányaikat. Ezt erősítette meg az a szakmai konzultáció, mely a 
Süni óvodában zajlott az 
intézményvezetők Madár Lászlóné, 
Farkas Andrea, valamint a leendő első 
osztályos tanító nénik, és a 
nagycsoportos gyermekek 
óvodapedagógusai között 2010. 
november 17-én. További 
célkitűzésünk a minőségi oktatás 
megvalósítása, -mely az idei évben az 
első osztályban iskolaotthonos rendszervben zajlik- amelyhez 
elengedhetetlen, ill. rendkívül fontos az óvoda és az iskola szoros 
együttműködése.  

Fontosnak tartjuk az óvodai közösség lehet őség szerinti egyben 
tartását , mely csakis azzal valósulhat meg, hogy az egy csoportba járó 
gyermekek egy osztályba kerüljenek, ugyanazon iskolába. Így a kezdeti 
nehézségek zökkenő mentesebben zajlanak az iskolai beszoktatás ideje 
alatt. Ebben nagy felelőssége és ráhatása van mind az óvodának, mind 
az iskolának, és nem utolsó sorban a szülőknek.  



A már hagyományossá vált ovi-suli  is ezt hivatott szolgálni, támogatni, 
ahol a leendő első osztályos 
gyermekek és szüleik betekintést 
nyernek az iskolában folyó munkába, 
megismerkedhetnek az iskolával és a 
tanító nénikkel. Az idei ovi-suli els ő 
foglalkozása december 1-én 15 
órakor  lesz az iskola aulájában, 
melyre szeretettel várjuk az 
érdeklődőket. Ezáltal a szülők 

lényegesen nagyobb rálátással, ill. körültekintéssel tudnak majd dönteni 
gyermekük beiskolázásával kapcsolatban és a kérdéseikre is szívesen 
válaszolunk. 
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